
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 8. marts 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BJ

Hvorfor er det først nu, efter 3 år med massive besparelser på Arbejdstilsynet, og hvor

det er valgår, at regeringen vil prioritere flere penge til Arbejdstilsynet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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